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Curaçao

Advertentie

• credit card
• persoonlijke leningen

• hypotheken 
• kastransacties

Ons personeel is u graag van dienst. 

Banco di Caribe Curaçao  • Schottegatweg Oost 205
H+(599 9)  432 3200 • www.bancodicaribe.com

Op zaterdag 
naar 

de bank 
9 am - 1 pm

Nu elke zaterdag open.
Iedere zaterdag is onze branch te Saliña van 9 AM tot 1 PM open
voor de diensten van Customer Sales & Services zoals o.a.: 

Belangrijkste
beleidsinstrument 

Bewindsman van Financiën
José Jardim maakte vorige
week al bekend voor dit jaar
een reële groei van de Cura-
çaose economie met +0,3
procent te verwachten. Dat is
niet bijster veel, maar wel
méér dan de -0,8 procent
over 2013 en ook meer dan
de -0,4 procent waar de Cen-
trale Bank (CBCS) nog mee
calculeert.

De CBCS projecteert voor
2015 een matige groei van
+0,5 procent. Financiën
durft het aan om te rekenen
op een toename van het
bruto binnenlands product
(bbp) met +1,5 procent vol-
gend jaar. 

De Raad van Advies (RvA),
het hoogste adviescollege van
de regering, adviseert ‘de
discrepantie’ tussen de door
de regering gehanteerde en
de door de Centrale Bank
geprojecteerde cijfers in de
Memorie van Toelichting
(MvT) toe te lichten.

De regering zegt in de
gisteren gepresenteerde
cijfers te beschikken over
‘meer actuele en volledige
informatie’ dan de Centrale
Bank met betrekking tot ‘in
het bijzonder de stand van
zaken betreffende de investe-
ringsprojecten in 2014’,
alsook ‘de lastenverlichting
voor 2015’. 

Daarom handhaaft het
kabinet de groeiprojecties.
De regering merkt overigens
op dat zij met betrekking tot
het groeicijfer voor 2014 ‘nog
behoedzaam blijft’ vergele-
ken met de projectie van het
Internationaal Monetair
Fonds (IMF) in het kader van
het definitieve verslag van de
Article IV Consultation,
namelijk +0,7 procent.

Naar aanleiding hiervan
ziet de regering geen aanlei-
ding - ook niet na het com-
mentaar van de RvA - om de
Algemene Beschouwing aan
te passen.

,,De begroting is het belangrijk-
ste beleidsinstrument van het
land”, aldus de regering in de Al-
gemene Beschouwing. Belang-
rijk, omdat het een weergave is
van een afwegingsproces hoe de
schaarse algemene middelen
aan te wenden.

In de Algemene Beschou-
wing, die deel uitmaakt van de
Memorie van Toelichting (MvT)
op de begroting voor 2015, wordt
nog eens teruggekeken naar de
‘saneringsstrategie’ in 2013 die
volgens het ‘cold turkey’-princi-
pe werd voltrokken, om snel het
in 2011 en 2012 opgebouwde te-
kort in het publieke sector weg
te werken, alsmede een oplos-
sing te bieden voor de tekorten
die in de komende jaren zouden
ontstaan als niets zou zijn/wor-
den ondernomen.

,,Dankzij dit beleid is de situa-
tie in de overheidsfinanciën ver-
beterd.” Dit heeft ervoor gezorgd
dat Standard & Poor’s de rating
van Curaçao heeft gehandhaafd
en de outlook heeft omgezet van
negatief in stabiel. In de lijn der
verwachting zorgt dit beleid voor
een krachtig herstel van het ver-
trouwen in de economie.” Dit is
volgens het document van mi-
nister Jardim van Financiën
‘overigens al terug te zien in de
opwaarts bijgestelde groeipro-
jecties’.

De regering Asjes (PS, PAIS,

PNP en Sulvaran) heeft besloten
het saneringsplan aan te vullen
met maatregelen om de econo-
mie te stimuleren. ,,Echter, de
overheid en de publieke midde-
len kunnen niet de enige bron
zijn van economische groei. Ook
de particuliere sector moet de
mogelijkheid krijgen en nemen
zich verder te ontwikkelen.”

De overheid streeft naar een
efficiëntere en effectievere col-
lectieve sector. Ook zal de over-
heid inzetten op een kleiner
ambtelijk apparaat en verbete-
ring van de dienstverlening. De
overheid blijft daarom verder-
gaan op het pad van ‘ombuigen’
van de uitgaven. ,,Middelen die
op deze wijze worden vrijge-
maakt kunnen worden gebruikt
voor lastenverlichting en nieuw
beleid. Door de lastenverlichting
krijgt de particuliere sector de
nodige ruimte.”
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In 2015: reële groei
van 1,5 procent

‘Middelgrote
bussen vervangen’ 
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Voorzitter Wendel Meulen van de vakbond UGTK/Cadmu heeft niets
tegen de invoering van wifi in de grote bussen van ABC Busbedrijf, maar wil dat er
tegelijkertijd haast wordt gemaakt met de vervanging van de middelgrote bussen. 

,,De middelgrote bussen die
zo’n 4 jaar geleden werden aan-
geschaft, vormen een bedrei-
ging voor de gezondheid van de
chauffeurs. De motor zit aan de
voorkant en straalt veel warmte
uit naar het been van de chauf-
feur; er is in het verleden gepro-
beerd om de motorkap te isole-
ren maar dat is niet gelukt.”

De bond werd circa twee we-
ken geleden in een presentatie
op de hoogte gebracht van de
plannen. ,,Wij staan open voor
innovatieve projecten, zoals wifi
in de autobussen, maar ver-
wachten wel dat ABC Busbedrijf
de juiste keuzes maakt,” aldus
Meulen. ,,De middelgrote bus-

sen moeten zo snel mogelijk uit
de roulatie worden gehaald. Wat
ons betreft investeert het bedrijf
in het wifiproject en in nieuwe
middelgrote bussen.”

Het plan voor de wifi in de
autobussen komt uit de koker
van minister Earl Balborda van
Verkeer, Vervoer en Ruimtelijke
Planning, zo legt Joao de Canha,
directeur van Bureau Telecom-
municatie en Post (BTP) uit.
,,Balborda benaderde ons met
de vraag of er fondsen beschik-
baar waren voor de introductie
van wifi in autobussen. Wij had-
den die financiële ruimte, toen
heeft ABC bij ons een aanvraag
ingediend om internet in 35 gro-

te bussen te faciliteren.” Volgens
De Canha gaat het om een in-
vestering van 230.000 gulden
die nodig is voor de aanschaf van
routers en modems in de bus-
sen.

De maandelijkse kosten voor
het onderhoud en de kosten van
de providers zijn voor het busbe-
drijf. Het bedrijf moet ook als
het zover is regelmatig aan BTP
rapporteren hoe het wifiproject
verloopt. Op dit moment moet
het busbedrijf nog aan een paar
voorwaarden voldoen voordat
BTP met het geld over de brug
komt. De Canha wilde niet in
details treden over de voor-
waarden.

Minister José Jardim van
Financiën. FOTO ARCHIEF


